
Stadspartij Zutphen-Warnsveld 

Technische vragen begroting 2024 

1. Bij subsidies programma 2 op blz. 41 worden bij het bedrag van € 3.343.200 als bij het 
bedrag van € 1.020.300 St Muzehof als de St. Lokale omroep Berkelstroom genoemd. Waar 
zit het onderscheid of is dubbel. En wat zijn de bedragen per organisatie. 
Antwoord: Per abuis zijn de st.Muzehof en st. Lokale omroep Berkelstroom dubbel genoemd. 
Voor St. Lokale omroep Berkelstroom is in 2024 maximaal € 27.600 begroot. Voor St 
Muzehof € 364.000. 
 

2. Op blz. 90 wordt een opsomming geven van de lokale heffingen en belastingen in 2024. Is er 
ook een overzicht wat deze per heffingen en belastingen opleveren en zo ja wat zijn de 
bedragen? 
Antwoord: Op bladzijde 95 (paragraaf Lokale heffingen) wordt  een opsomming gegeven van 
de begrote bedragen per belastingsoort of heffing. 
 

3. Op blz. 8  wordt inzet bullet 4: de houding van  ‘ja mits’ genoemd. Wat moet daar onder 
worden verstaan? Wat zijn de afwegingen hierin? 
Antwoord:  met ‘ja’ gaat het om een open houding (in het proces), faciliteren en meedenken.  
De ‘mits’ houdt in dat we kijken in hoeverre een initiatief past in ons beleid, binnen onze 
kaders en wet- en regelgeving.  
 
De ‘ja mits’ houding is ook het uitgangspunt van de omgevingswet en de regels van de wet 
biedt de gemeente om die houding aan te nemen.   
 

4. Op blz. 9 wordt gezegd dat “onze dienstverlening is vrijwel gedigitaliseerd en daar waar het 
kan en daar waar nodig passen we maatwerk toe”. Waaraan moeten we denken bij 
maatwerk? 
Antwoord: inwoners die niet digivaardig zijn kunnen producten ook bij de balie aanvragen. 
Inwoners die niet beschikken over digitale mogelijkheden kunnen dit ook bij de balie 
aanvragen. De inwoner mag zelf kiezen welk kanaal hij of zij gebruikt. 
 

5. Op blz. 10 bij product 005 communicatie zien wij geen aandacht voor laag geletterdheid, 
analfabeten, digibeten. Is dit vergeten te benoemen of proberen we die op een andere wijze 
te bereiken. 
Antwoord: We hebben laaggeletterden, analfabeten en digibeten niet specifiek genoemd. 
Iedere inwoner, ongeacht beperking en ongeacht gebruik van welk communicatiemiddel dan 
ook, mag van ons verwachten dat onze communicatie helder is. 

Zoals bij ‘Doel’ is beschreven:  
Onze communicatie is helder, inclusief, efficiënt en betrouwbaar  
En bij ‘Inzet’ is beschreven 
In onze communicatie staat de inwoner centraal. Wij luisteren naar onze inwoners en sluiten 
aan bij wat er leeft in de gemeente.  
Door interne schrijftrainingen en communicatie advies zijn de gemeentelijke teksten zoveel 
mogelijk op B1 niveau, dus goed leesbaar voor iedereen  

 
Verder is er een brede Zutphense aanpak voor geletterdheid, samen met interne en externe 
partners, om de taal-, digitale en rekenvaardigheden van alle inwoners te versterken, 



kinderen en volwassenen. Deze aanpak maakt deel uit van programma 3 en staat in de 
begroting beschreven op pagina 47/48 (product 422 Kinderopvang en lokaal onderwijsbeleid. 

 

6.  Op blz. staat bij “Overheids- en inwonersparticipatie” als doel “We hebben hetzelfde beeld 
van overheids- en inwonersparticipatie, zowel  bestuurders, raadsleden, ambtenaren als 
inwoners.” Volgens is dat geen doel maar een uitgangspunt. Zou daar bijvoorbeeld niet 
moeten staan we hanteren de dezelfde definitie.? 
Antwoord: het doel is om een ieder op dezelfde wijze, in houding, gedrag en werkwijze 
hetzelfde beeld te geven en op dezelfde wijze uit te laten dragen. Om dit doel te bereiken 
wordt beschreven in de acties. Met het stellen van een definitie (zonder acties) wordt het 
beeld niet vanzelf bereikt. 
 

7. Pagina 32/33: Warmtetransitie:   
'In 2021 is de Transitievisie Warmte vastgesteld. Om meer inzicht te geven in de planning 
voor het aardgasvrij maken van de buurten in de gemeente Zutphen is in 2023 een verfijning 
Programmabegroting 2024 - 2027 uitgevoerd. Deze verfijning van de Transitievisie Warmte, 
met een doorkijk na 2035, wordt in 2024 aan de gemeenteraad aangeboden.' 
Er is dus een nieuwe Transitievisie Warmte, maar die wordt pas volgend jaar met de raad 
gedeeld. Waarom wordt deze informatie nu niet met de raad gedeeld? Raad heeft recht op 
informatie. 
Antwoord: wij verzoeken u deze vraag aan het college te stellen. 
 

8. Wijk van de toekomst is verdwenen 
Wijk van de toekomst (energietransitie) wordt niet meer genoemd in de begroting. Waarom 
niet? Waar is de wijk van de toekomst gebleven? 
Antwoord: de Wijk van de Toekomst is een programma van de Provincie Gelderland. De 
provincie eindigt haar inzet eind 2023. Het is onduidelijk of met de beëindiging van de inzet 
ook het platform Wijk van de Toekomst waar wij bij zijn aangesloten eindigt. Als dat het 
geval is dan eindigt de Wijk van de Toekomst. Wij gaan op een andere manier met de 
bewoners in gesprek over verdere verduurzaming. 
 

9. Het jaar 2030 
Bewoners van Noordveen (Voorsteralleekwartier) wordt al een paar jaar voorgehouden dat 
ze in 2030 aardgasvrij moeten zijn. Het jaartal 2030 vinden we nergens meer terug. Waarom 
is dat? Wat betekent dat voor de bewoners in Noordveen? Wat betekent dat voor de 
energietransitie in het algemeen?  
Antwoord: voor Noordveen wordt op dit moment een verdiepingsonderzoek uitgevoerd. Uit 
het verdiepingsonderzoek komt in welke volgorde Noordveen aardgasvrij wordt en op welke 
termijn. De bewoners van Noordveen worden geïnformeerd over de uitkomsten van het 
verdiepingsonderzoek, de bewoners krijgen dan meer informatie over wanneer ze 
aardgasvrij worden. Wel is de verwachting dat de eerste 700 woningen voor 2030 van het 
aardgas afgaan. 
 
 

10. Energietransitie 
Het woord energietransitie komt 29 keer voor in de begroting. Het is dus een belangrijk 
thema. Maar hoeveel in totaal en in welke projecten het college wil investeren in de 



energietransitie kan ik niet uit de begroting halen. Kan dus niet beoordelen of ik hiermee kan 
instemmen. Is hiervan een overzicht geven en wat is het totaal bedrag? 
Antwoord: Voor het programma energietransitie wordt begin 2024 een 
uitvoeringsprogramma opgesteld waarin de verschillende projecten verder worden 
uitgewerkt. De kaderstellende notitie voor dit programma wordt dit jaar aan uw raad 
voorgelegd. In de tussentijd zijn wij wel al bezig met diverse projecten voor de 
energietransitie, zoals het warmtenet in Helbergen.  
M.b.t. de energietransitie zijn de volgende SPUC gelden gemoeid: 
- Isolatie NIP: €937.000 
- Energiearmoede: €1.509.000 
- CDOKE: €2.686.000 
 


